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PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2016 
Krets  055 Rauma og Vestnes 
Dato/tid:  1. mars kl. 19.30 Sted: Gjermundnes VGS 
Til stede fra: 
 
Konsernstyret/RU – leder:   Lidvin Hage 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse:  Johannes Nedrebø 
Øvrige fra administrasjonen:   
Ordstyrer: Øivind Heinåli-Karlsen 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 
30 
 

Kvinner: 
1 

Menn: 
29 

Referent: Johannes Nedrebø 

Sak nr Sak 

 Saksliste:  
• Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
• Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 

- Driftsorientering 
- Totalmarkedet 
- Sluttmarkedet 

• Revitalisering av kretsmøtene 
• Åpen post/Lokale saker 
• Valg 

1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
• Må få samordna årsmøta slik at desse ikkje kjem opp på kvarandre                          

(Tine, Nortura, NLR Nordvest) i løpet av 30 timar er heftig. 
2 Årsmelding og regnskap 

Kommentarer og synspunkter: 
• Når Nortura skal forbetre Egenkapitalen, er det produsentane som skal ta denne auken 

av Egenkapitalen ? 
 
 
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 

•  
 
 
 
 

3 Revitalisering av kretsmøtene 
• Kor store vert møta ? 
• Må være forsiktig med å auke avstanden mellom bøndene og Nortura.så mykje. Om 

ikkje det faglege er så mykje i fokus, så er det viktig at dialogen er der og ein føler litt 
meir direktekontakt, ellers kan ein miste ein del medlemmer.  

• Skal ein kjøre meir enn 45 minutt, så begynner det å bli langt.  
• Kretsmøta er viktige for å rekruttere tillitsvalde. 
• I Innkallinga bør det være ei lokal årsmelding for den lokale kretsen, fordi det har vore 

gjort mykje. Og det bør være ei møtebok i kretsen som aktivitetane vert skrivne ned i.  
• Møtegodtgjersle for dei som reiser på stormøtet. På stormøtet bør være ein plan for 

strategiarbeid 
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4 Åpen post/lokale saker 
• Er veldig godt fornøgd med dyrebilsjåførane våre 
• Det vert jobba for at Møre og Romsdal vert eit fell es område med felles grenser. 

Vi ligg i ein skvis i dette området. Det er no ein debatt om grenser i det offentlege. 
Dette er selvfølgeleg ei stor utfordring. Vi må ten ke på oss sjølv slik at vi ikkje 
vert ein utkant. 

• Lurer på kvifor det ikkje vert brukt meir bil og he ngar 
 
 
 

5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
 
Kretsleder for 1 år – Øyvind Heinåli-Karlsen 
Medlem kretsutvalg for 2 år/nestleder for 1 år – Lasse Øvstedal 
Vara for utsendingar for 1 år: 
1.vara – Kjetil Gjul 
2.vara – Amund Kavli 
3.vara – Per Helge Lindset  
4.vara – Marianne H. Gaustadnes 
 
Ny medlem i valgkomite for 3 år – Knut Pharo 
 
 



 Side 1 av 1 

PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2016 
Krets  056 Norddal, Stranda, Stordal og Sykkylven 
Dato/tid:  29. februar kl. 20.00 Sted: Stranda Hotell 
Til stede fra: 
 
Konsernstyret/RU – leder:   Robert Søndrål 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse:  Arild Grimeland 
Øvrige fra administrasjonen:   
Ordstyrer: Bastian Weiberg-Aurdal 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 28 
 

Kvinner: 
2 

Menn: 
26 

Referent: Arild Grimeland 

Sak nr Sak 

 Saksliste:  
• Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
• Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 

- Driftsorientering 
- Totalmarkedet 
- Sluttmarkedet 

• Revitalisering av kretsmøtene 
• Åpen post/Lokale saker 
• Valg 

1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
•  

2 Årsmelding og regnskap 
Kommentarer og synspunkter: 

•  
 
 
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 
Er det mogleg og få presse kjedene til og starte fårikål/lam kampanjane seinare på hausten ?  
 

3 Revitalisering av kretsmøtene 
• Nokre skeptiske til Elektronisk valg 
• Lang reiseavstand kan vere årsaka til att det ikkje møte fleire i denne 

kretsen 
• Kva med 2 møte i denne kretsen Dag/Kveld ?  

 
 
 

4 Åpen post/lokale saker 
• Er økonomien så bra i ammeku att det er lønnsomt ? 
• Tenar vi pengar på Afrika importen ? 
• Ulike meiningar ang og fronte lite bruk av  antibiotika i Norge i media  
• Saknar svar på spørsmåla som vart stilt i 2015 ( Livdyr på nett – Ull )  
• Ønsker hjelp frå Nortura Førde til og starte opp lammering i Sykkylven 
• Eit medlem hadde fått rifter i retur skinn på sau  i frå Granberg. Garveriet og slakteriet 

skulder på kvarandre  
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5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
 
Kretsleiar for 1 år – Bastian Weiberg-Aurdal 
Nestleiar i kretsen for 1 år – Per Ivar Skodjereite 
Medlem i kretsutval for 2 år – Synnøve Kjellstad 
Vara for utsendingar for 1 år: 
1.vara – Synnøve Kjellstad 
2.vara – Jan-Trygve Veiberg 
3.vara – Knut Ole Overaa 
 
Ny medlem i valkomie for 3 år – Geir Arne Myren 
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PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2016 
Krets  057 Nordre Sunnmøre 
Dato/tid:  1. mars kl. 11.00 Sted: Ingebrigt Davik-huset, Brattvåg 
Til stede fra: 
 
Konsernstyret/RU – leder:   Lidvin Hage 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse:  Johannes Nedrebø 
Øvrige fra administrasjonen:   
Ordstyrer: Leif Beite 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 23 
 

Kvinner: 
2 

Menn: 
21 

Referent: Johannes Nedrebø 

Sak nr Sak 

 Saksliste:  
• Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
• Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 

- Driftsorientering 
- Totalmarkedet 
- Sluttmarkedet 

• Revitalisering av kretsmøtene 
• Åpen post/Lokale saker 
• Valg 

1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
•  

2 Årsmelding og regnskap 
Kommentarer og synspunkter: 

• Kva skjedde eigentleg når Coop sa opp den gamle avtala med Nortura, eller som det 
vert påstått Nortura sa opp sjølv. ? 

• Egenkapital på 33%.  Kor høg vil Nortura den skal vere? 
• Bør få ei god forklaring til den store budsjettsprekken på Herland, og at ein tek lærdom 

slik at slikt ikkje skjer att.  
• Det er litt dårleg / nesten å seie hån, å sende ut folk «så langt nede på rangstigen i 

Nortura» for å svare på så alvorlege budsjettsmell som har vore på Herland. 
• Har kontrollnemnda vore inne å sett på dette og konkludert.  
• Syns det er vanskeleg å være lojale og godta slike overskridingar. Trudde Nortura 

hadde lært av Malvik 
• Kor stor overkapasitet har dette anlegget.  
• Er det sett av Fond for framtidige investeringar som t.d utviding i Kvia-marka.  
• Medlemene i kretsen krev eit klart svar på kva og k orleis pengane har vorte av i 

Hærland prosjektet. Syns det er eit direkte hån mot  medlemmene at det ikkje er 
folk i ansvarlege posisjonar som kan komme å svare for seg på desse kretsmøta i 
så alvorlege saker. 

 
 
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 

• Kor stor er produksjonen av EMV i Norfersk 
• Sau: Er redd for at vi kan få ein kraftig overproduksjon. Ein høyrer no sau og 

storfeprosjektet tilrår helst å bygge til ammeku.  
• Storfe: Vert det gjort noko for å auke slaktevekta på okse frå 308 kg til 320 - 330 kg. 

Auke i Ammeku kan føre til at nokon ser moglegheiter i å bygge fjøs til 50 -60 ammeku 
på Austlandet, som seinare kan byggast om til mjølkeproduksjon. (Sette inn robot , 
kjøpe mjølkekvota)  i sentrale strøk.  



 Side 2 av 2 

3 Revitalisering av kretsmøtene 
• Kor store møter skal vi ha? 
• Kva kostar desse møta? 
• Bør samordne møta med andre samvirkeorg slik at vi slepp møter 3 

dagar på rappen.  
• Viktig å få lokale møter, slik at folk kan få sagt sine meiningar, og tåre å 

seie sine meiningar.  
• Ynskjer ikkje stormøter, det skremmer oss.  (Bør være minimum Brattvåg 

og Ålesund) 
• Det er innhald i møtet som ar avgjerande for kor mange som kjem.  
• Haustmøte kan være ein fordel, der ein kan sjå meir framover i staden 

for å sleppe desse rekneskapstal og årsmelding og elendelse.  
 
Konklusjon: Størrelsen på møtet er stort nok, men k an tenke seg eit 
anna innhold.  

 
4 Åpen post/lokale saker 

Anne.kristina@live.no  
 
Skodjereitemikal@hotmail.com  
 
Jan Ove Stene må ha Firmajakke.  Var lovd i fjor.  Blå XL.  Han fekk Lidvin Hage si. Så 
Lidvin må få ny.  
 
 
 

5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
 
Låg ikkje føre innstilling til valet her.  Det er slett jobb av Valnemnda.  Sjå  Valg under. 
 
Kretsleiar for 1 år – Leif Beite 
Medlem i kretsutval for 2 år/Nestleiar for 1 år – Ove Jonny Hånes 
Vara for utsendingar for 1 år: 
1.vara - Rolf Otto Blindheim 
2.vara – Andreas Haram 
3.vara – Rolf Ole Humblen 
 
Ny medlem i valkomite for 3 år – Peder Rogne 
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PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2016 
Krets  058 Vannylen og Sande 
Dato/tid:  1. mars kl. 19.30 Sted: Eidsåtun 
Til stede fra: 
 
Konsernstyret/RU – leder:   Robert Søndrål 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse:  Ingvill Jørgensen 
Øvrige fra administrasjonen:   
Ordstyrer: Kåre Honningsvåg 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 23 
 

Kvinner: 
3 

Menn: 
20 

Referent: Ingvill Jørgensen 

Sak nr Sak 

 Saksliste:  
• Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
• Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 

- Driftsorientering 
- Totalmarkedet 
- Sluttmarkedet 

• Revitalisering av kretsmøtene 
• Åpen post/Lokale saker 
• Valg 

1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
• Kåre Honningsvåg vald til møteleiar, innkalling og sakliste godkjend. 

2 Årsmelding og regnskap 
Kommentarer og synspunkter: 
 
 
 
 
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 

• Prisløype på lam, profilen på denne, vil den verte lavare på slutten av sesongen? 
• Er det fraktutjamning og marknadsregulering på storfe? Og må Nortura selje slakt til 

konkurrentane når dei vil ha slakt? 
• Ammeku; korleis auke prisane til meg som produsent, slik at eg kan tene pengar? Og 

korleis kan vi med den økonomien som er, auke antalet så høgt som Nortura vil når vi 
er avhengige av areal? 

• Feil at det vert sagt av rådgivarane at det må vere 50 – 70 ammekyr for å få økonomi i 
denne produksjonen, må sjå på løysingar som passar på Vestlandet. 

• Viktig å få fokus på kva som kan produserast på små gardar. 
• Treng å få til kanalar på internett for innspel frå meg som eigar og bonde 

 
 
 

3 Revitalisering av kretsmøtene 
• Ingen motførestillingar, men positiv stemning til dette. 
• Treng å starte jobben med dette til det julemøtet som kretsen brukar å ha 

saman med Tine 
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4 Åpen post/lokale saker 
• Endring av kretsgrenser. 

 
Selje og Vågsøy vart ynskte velkomne inn i kretsen, og Gurskøy-delen av Sande vart vedteken 
at kunne gå til krets 59 om dei ynskjte det. 
 
Einstemmig vedtak: 
Kretsmøtet i krets 58 vedtar at Selje og Vågsøy går inn i kretsen, og at Gurskøy-delen av Sande 
kan gå til krets 59, og at valinnstilling vert framlagd etter nye kretsgrenser. 

•  
 
 
 

5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
 
Ihht innstilling i ny krets 
 
Kretsleiar for 1 år – Kåre Honningsvåg 
Medlem i kretsutvalet/Nestleiar for 1 år – Øystein bakke Kongsvik 
Medlem i kretsutvalet for 2 år – Petter Sande 
Vara for utsendingar for 1 år: 
1.vara - Audun Kvalsvik 
2.vara – Vigdis Bakkebø 
 
Leiar i valkomite for 1 år – Hallvard Hånes 
Medlem i valkomite for 2 år – Elise Sandvik 
Medlem i valkomite for 3 år – Gunn Kari Sande 
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PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2016 
Krets  059 Herøy, Ulstein og Hareid 
Dato/tid:  3. mars kl. 19.30 Sted: Thon Hotell Fosnavåg 
Til stede fra: 
 
Konsernstyret/RU – leder:   Robert Søndrål 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse:  Arild Grimeland 
Øvrige fra administrasjonen:   
Ordstyrer: Oddmund Kvalsvik 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 26 
 

Kvinner: 
3 

Menn: 
23 

Referent: Arild Grimeland 

Sak nr Sak 

 Saksliste:  
• Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
• Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 

- Driftsorientering 
- Totalmarkedet 
- Sluttmarkedet 

• Revitalisering av kretsmøtene 
• Åpen post/Lokale saker 
• Valg 

1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
•  

2 Årsmelding og regnskap 
Kommentarer og synspunkter: 

•  
 
 
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 

• Denne kretsen når aldri opp i prisløypa på lam  
 
 

3 Revitalisering av kretsmøtene 
• Kunne møta våre slått samen med Tine-Felleskjøpet og fått ein heil dag 

med fagleg tema og med evt. smaksprøver av nye produkter som vi har. 
• Når vi har kretsmøte må møtepunktet vere i midten. 
• Nytt namn på kretsen – Ytre Søre Sunnmøre etter vedtak om at Sande 

på Gurskøy går inn i kretsen. 
 
 
 

4 Åpen post/lokale saker 
• Forslaget om og auke beitetilskotet går det utover tilskotet på slakteokser? 
• Kvifor kan Nordfjord Kjøtt betale betydeleg bedre enn Nortura? 
• Kva tankar har Nortura om 2024? 
• Er det feil storferaser vi bruker ? Burde vi brukt Dexter som ammeku som passer 

kanskje bedre i vårt område med mykje nedbør? Kva med å avle på dyr med 2 kalver? 
Blir meir kjøt av det. 
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• Kva er vitsen med medlemskjøp når avstandane blir so store att ein aldri får nytte seg 
av det ? 

 
 
 

5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
 
Kretsleiar for 1 år – Oddmund Kvalsvik 
Medlem i kretsutvalet/Nestleiar for 1 år – Lillian Flø 
Medlem i kretsutvalet for 2 år – Kjetil Bakken 
Vara for utsendingar for 1 år: 
1.vara Kjetil bakken 
2.vara – Bodvar Flø 
 
Leiar i valkomite for 1 år – Andre Gjerde 
Medlem i valkomite for 2 år – Andre Frøystad 
Medlem i valkomite for 3 år – Geir Tjervåg 
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PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2016 
Krets  060 Volda og Ørsta (uten Velsvik) 
Dato/tid:  2. mars kl. 19.30 Sted: Volda Turisthotell 
Til stede fra: 
 
Konsernstyret/RU – leder: Robert Søndrål 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse: Dag Starheim 
Øvrige fra administrasjonen:   
Ordstyrer: Odd Bjarne Bjørdal 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 29 
 

Kvinner: 
5 

Menn: 
24 

Referent: Dag Starheim 

Sak nr Sak 

 Saksliste:  
• Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
• Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 

- Driftsorientering 
- Totalmarkedet 
- Sluttmarkedet 

• Revitalisering av kretsmøtene 
• Åpen post/Lokale saker 
• Valg 

1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
•  

2 Årsmelding og regnskap 
Kommentarer og synspunkter: 

• Korleis ser effektiviteten ut på slakting/skjæring i forhold til andre europeiske land 
• Var det slik att Nortura sa opp avtalen med Coop på eit tidligare tidspunkt? 
• Må ikkje levere lam seint i sesongen. 
• Korleis skal "grass feed" fungere ? 
• Dersom ein slakta alle oksekalvane og kvigekalvane til livdyr, kor mange tonn auke 

hadde det blitt ? 
• Nortura må sette vektgrense 1 okt. for å få fleire lam tidligare 
• Må ikkje fylle opp kyllinghusa med gris 

 
 
 
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 

•  
 
 
 

3 Revitalisering av kretsmøtene 
• Få produsentar som møter i mjølketida 19-20 
• Ikkje for lang reiseavstand til møta  
• Elektronisk val er vegen og gå 
• Kan ha møter med andre samvirke org 
• Ynskjer møter i kretsen på kveld eller lørdag  
• Godt møte treng input 
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4 Åpen post/lokale saker 
• Er retur slakt blitt for dyrt? 
 

 
 
 

5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
 
Kretsleiar i 1 år – Odd Bjarne Bjørdal 
Nestleiar for 1 år – Magne Riise 
Medlem i kretsutval for 2 år – Liv Signe Kvamme 
Vara for utsendingar for 1 år: 
1.vara – Liv Signe Kvamme 
2.vara – John Magne krøvel 
3.vara – Jan Øystein Aksnes 
4.vara – Hogne Homberset 
 
Ny medlem i valkomiteen for 3 år – Kjetil Rørstad 
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PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2016 
Krets  061 Stryn 
Dato/tid:  2. mars kl. 20.00 Sted: Smak Kafe 
Til stede fra: 
 
Konsernstyret/RU – leder:   Lidvin Hage 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse:  Ingvill Jørgensen 
Øvrige fra administrasjonen:   
Ordstyrer: Lidvin Hage 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 17 
 

Kvinner: 
3 

Menn: 
14 

Referent: Ingvill Jørgensen 

Sak nr Sak 

 Saksliste:  
• Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
• Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 

- Driftsorientering 
- Totalmarkedet 
- Sluttmarkedet 

• Revitalisering av kretsmøtene 
• Åpen post/Lokale saker 
• Valg 

1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
• Ingolf Folven blei vald til ordstyrar, innkalling og sakliste godkjent. 

2 Årsmelding og regnskap 
Kommentarer og synspunkter: 

• Spørsmål om EMV og merkevarer. 
• Spørsmål om EK % opp mot finanskrav.  
• Det ligg også investeringskostnader i omsetning pr. ansett. 

 
 
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 

• Diskusjon om lam og tidspunkt for levering og kampanjer. 
• Treng å få kjedene til å køyre kampanjer på lammekjøtt seinare slik at det vert gode 

fjellam å finne i butikken, treng ikkje å få inn lam som er oppfora på kraftfor. 
• Viktig å også få inn ammeku i mjølkebesetningar. 
• Spørsmål om nivå på gourmet-kalv 

 
 
 
 
 

3 Revitalisering av kretsmøtene 
• Ingen spesielle innspel – kan vere kjekt med faglege tema på møter i 

kretsen. 
 
 
 

4 Åpen post/lokale saker 
• Det vart teke opp sak om Stryn krets skal gå inn i krets med Eid og Hornindal.  

Kretsmøtet på Eid vedtok 29.02. å ynskje Stryn velkomen inn om Stryn vil det.  Det vert 
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vedteke å kalle inn alle medlemar i Stryn til sak om dette i eit seinare møte i år, f. eks. 
info-møte for småfe, der denne saka skal stå på saklista, slik at alle kan få seie sitt.  
Saka stod ikkje på saklista til kretsmøtet, den vart fremja under møtet. 

 
 
 
 

5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
 
Kretsleiar for 1 år – Lidvin Hage 
Nestleiar for 1 år – Ingolf Folven 
Medlem i kretsutvalet for 2 år – Sonja Skaare Esperø 
Medlem i kretsutvalet for 2 år – Jakob Hammer 
Vara for utsendingane for 1 år: 
1.vara – Sonja Skaare Esperø 
2.vara – Mathias Sølvberg 
3.vara – Jakob Hammer 
 
Ny medlem i valkomite for 3 år – Amund Berge 
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PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2016 
Krets  062 Vågsøy, Selje, Eid og Hornindal 
Dato/tid:  29. februar kl. 20.00 Sted: Nordfjord Hotell 
Til stede fra: 
 
Konsernstyret/RU – leder:   Even Øyri 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse:  Ingvill Jørgensen 
Øvrige fra administrasjonen:   Petter Brinchmann fra PROFF 
Ordstyrer: Per Gunnar Gilleshammer 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 37 
 

Kvinner: 
6 

Menn: 
31 

Referent: Ingvill Jørgensen 

Sak nr Sak 

 Saksliste:  
• Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
• Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 

- Driftsorientering 
- Totalmarkedet 
- Sluttmarkedet 

• Revitalisering av kretsmøtene 
• Åpen post/Lokale saker 
• Valg 

1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
• Kretsleiar vald til ordstyrar, ingen merknader til innkalling og sakliste. 

2 Årsmelding og regnskap 
Kommentarer og synspunkter: 

• Avklaring om etterbetalingsfond, og tidspunkt vedr. dette for utbetaling. 
• Spørsmål om kylling og Hærland. 
• Storfekjøt – er ammeku løysinga her?  Trur det er viktig å forsyne marknaden om Tine 

og Nortura må ha ein felles strategi for å løyse denne utfordringa.  Kanskje i dette 
området er det viktigare å satse på mjølkebruk og å få til kjøtproduksjon på desse 
bruka.  

• Viktig å få utnytte grovfôr/gras areal vi har der dei er – men vil vi sjå at bruken av 
storfekjøt vil gå ned med helse – og sunnheitsfokus. 

 
 
 
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 

• Forhandlinger – er det dette med kjedene enno? Det er for mykje dårleg kjøt som er for 
dyrt og det gode kjøter vert seld for billeg. 

• Få dette ut til folket  
• EMV – kjedene kjem for lett ifrå dette  - og dette må merkast betre. 
• Dei gode historiene – har dei i f eks Oslo noko forhald til bonden ute i distrikta, slik at 

dei vil velje norsk. 
• Spørsmål om merkevarer og kjede-tilpasning, og kor lett det er å få dette til. 
• Klager til meg som bonde – skinnet på dei røkte kjøtpølsene er veldig vanskelig, umulig 

å få bort skinnet.  Konkurrentane våre har gjort dette betre. Karbonader – det står  ca. 
antal på pakken. Ca. må bort. 

• Las i dag at diskusjonen går på om vi skal ha landbruk i det heile i Noreg! 
• Referansar til program på NRK som gjekk på viktigheita av landbruk i Noreg, og korleis 

dette vert framover. 
• Viktig at det som står på etiketten er rett – også at f eks lam frå ein geografi er derifrå. 
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• Matkassene – høyrde i dag at det er mykje forureining med dette. Men dette er kanskje 
mest på pizza-levering. 

• Kan matkassene vere ein måte å ta makta tilbake frå kjedene? 
 
 
 

3 Revitalisering av kretsmøtene 
• Ingen innspel 

 
 
 

4 Åpen post/lokale saker 
• Endring av kretsgrenser 

Det vart gjort eit slikt vedtak i møtet: 
Kretsmøtet i krets 62 vedtar at Selje og Vågsøy går til krets 58, og at valresultatet vert gjort 
gjeldane etter kva kretsmøta vedtek som kretsgrenser. 
 
Ny krets vert 62 - Eid og Hornindal 
 
 
 

5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
 
Kretsleiar for 1 år – Per Gunnar Gilleshammer 
Medlem kretsutval for 2 år/Nestleiar for 1 år – Ove Bruheim 
Medlem kretsutval for 2 år – Tor Arnfinn Lillestøl 
Vara for utsendingar for 1 år: 
1.vara - Tor Arnfinn Lillestøl 
2.vara – Rannveig Lote 
3.vara – Anders Hjellbakk 
4.vara – Per Ståle Lillestøl 
 
Leiar i valkomite for 1 år – Jon Åge Torheim 
Medlem i valkomite for 2 år – Roy Cato Hopland 
Medlem i valkomite for 3 år – Vigdis Heimdal 
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PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2016 
Krets  063 Gloppen 
Dato/tid:  1. mars kl. 20.00 Sted: Gloppen Hotell 
Til stede fra: 
 
Konsernstyret/RU – leder:   Kjersti Hoff 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse: Sveinung Søreide 
Øvrige fra administrasjonen:   
Ordstyrer: Jan Erik Fløtre 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 34 
 

Kvinner: 
6 

Menn: 
28 

Referent: Sveinung Søreide 

Sak nr Sak 

 Saksliste:  
• Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
• Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 

- Driftsorientering 
- Totalmarkedet 
- Sluttmarkedet 

• Revitalisering av kretsmøtene 
• Åpen post/Lokale saker 
• Valg 

1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
• Ingen merknad 
• Ordstyrar: Jan Erik Fløtre 
• Lest gjennom: Joar  Eide, Elias Eimhjellen. 

2 Årsmelding og regnskap 
Kommentarer og synspunkter: 

•  
 
 
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 

• Lærer ein av dei feila som er gjort på Herland? 
• Nortura må vere flinkare å få varene fram til Coop sitt grossistlager. 

 
 

3 Revitalisering av kretsmøtene 
• Stor krets i Gloppen, ynskjer å ha kretsen som i dag.  
• Må invitere naboane med for å få fleire med på møte. 
• Kretsmøte er ei investering for å halde på medlemane. 
• Stormøte kan få fleire til å møte, men %andelen medlemar vil truleg gå 

 ned. 
 

 
4 Åpen post/lokale saker 

• Korleis stiller Nortura seg til Amme ku/kjøttproduksjonen. 
• Viktig med gradering av tilskot Ammeku slik at Vestlandet og Nordnorge kan ta sin 

naturlege del av denne produksjonen. 
• Viktig at kornproduksjonen vert oppretthalden i dei områda som er eigna for 

kornproduksjon. 
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• Ammeku i kombinasjon med mjølkeproduksjonen gjev god utnytting av drifta. 
• Berømmer Nortura for innstillinga til Landbruksforhandlingane. 

 
 
 

5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
 
Kretsleiar for 1 år – Jan Erik Fløtre 
Nestleiar for 1 år – Steinar Evebø 
Medlem kretsutval for 2 år – Elias Eimhjellen 
Vara for utsendingane for 1 år: 
1.vara – Elias Eimhjellen 
2.vara – Hans Arne Lundestad 
3.vara – Ole-Kristen Gimmestad 
4.vara – Mette Bakka Reed 
5.vara – Torunn O. Aandstad 
 
Ny medlem i valkomite for 3 år – Egil Fjellestad 
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PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2016 
Krets  064 Bremanger 
Dato/tid: 29. februar kl. 20.00 Sted: Dampen Kafe, Davik 
Til stede fra: 
 
Konsernstyret/RU – leder:   Lidvin Hage 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse: Johannes Nedrebø 
Øvrige fra administrasjonen:   
Ordstyrer: Kjartan Wiik 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 20 
 

Kvinner: Menn: 20 Referent: Johannes Nedrebø 

Sak nr Sak 

 Saksliste:  
• Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
• Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 

- Driftsorientering 
- Totalmarkedet 
- Sluttmarkedet 

• Revitalisering av kretsmøtene 
• Åpen post/Lokale saker 
• Valg 

1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
•  

2 Årsmelding og regnskap 
Kommentarer og synspunkter: 

•  
 
 
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 

• Vil vi styre mot overproduksjon på sau ? 
 
 

3 Revitalisering av kretsmøtene 
• Kor mykje tenkjer ein å spare på dette ?  
• Kunne tenkt seg litt meir fagleg i tillegg til konsernplansjar.  

 
4 Åpen post/lokale saker 

Vil gi ros til god service når det gjeld nisjeprodu ksjon, skinn, osv. 
Må skryte over flinke sjåførar og ikkje minst dei h yggelege damene på medlemssenteret 
 
 

5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
 
Kretsleiar for 1 år: Olav Myrhol 
Nestleiar for 1 år – Anita Heimtun 
Medlem kretsutval for 2 år – Alexander Frøyen 
1.vara for utsendingane for 1 år – Alexander Frøyen 
 
Ny medlem i valkomite for 3 år – Åsmund S. Bortne 
 



 Side 1 av 1 

PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2016 
Krets  065 Flora 
Dato/tid:  2. mars kl. 20.00 Sted: Idrettshuset Norddalsfjord 
Til stede fra: 
 
Konsernstyret/RU – leder:   Kjersti Hoff 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse:  Sveinung Søreide 
Øvrige fra administrasjonen:   
Ordstyrer: Elisabeth Solheim 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 18 
 

Kvinner: 
5 

Menn: 
13 

Referent: Sveinung Søreide 

Sak nr Sak 

 Saksliste:  
• Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
• Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 

- Driftsorientering 
- Totalmarkedet 
- Sluttmarkedet 

• Revitalisering av kretsmøtene 
• Åpen post/Lokale saker 
• Valg 

1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
• Ingen merknad til innkalling og sakliste 
• Ordstyrer: Elisabeth Solheim 
• Lest gjennom referatet: Tove Midtbø, Kjell Humlestøl 

 
2 Årsmelding og regnskap 

Kommentarer og synspunkter: 
• Kor mykje etterbetaling vert det pr kg. av dei 110 mill. som er satt av. 
• Viktig og rett å bygge opp kapital til etterbetaling.  

 
 
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 

• Ved balanse i markedet så går prisen ned. Vi bør ligge rett opp under markedsbalanse. 
• Om to år vil vi ha stor overproduksjon av småfe. Vi har enda ikkje fått inn lam i nye 

fjøsar. 
• Få vekk dei personar som sit og styrer, andre gangen det er store overskridingar på 

Herland.  
 
 

3 Revitalisering av kretsmøtene 
• Ikkje stemning for større møte 
• God ide med store møter. Mange møter på samme tid av året 

Bruke spørre undersøkingar meir for å få fram medlemane sine 
synspunkt. Men då må ein vere flink å bruke resultatet. Lokale møter på 
hausten (dagens struktur) og stormøter med fleire krinsar sammen kan 
og vere aktuelt. 

• Dagmøter ikkje aktuelt. Mange er i arbeid utanfor garden. 
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• Samordne møter med Tine/ Felleskjøpet slik at det ikkje kjem møter dag 
etter dag. 

• Ynskje om Åpen fjøsdag i fjøsen til Stig Asle Midtbø saman med 
felleskjøpet 

• Nye vareveger i samarbeid med felleskjøpet. Bruk FK butikkane. 
• Positivt om ein kunne bestille varer frå heile sortimentet til Nortura, og 

hente på anlegget eller andre faste punkt. 
 
 
 

4 Åpen post/lokale saker 
• Viktig med kommunikasjon ved henting av livdyr. Sjukdom og fravær heime gjorde dette 

problematisk. 
• Fekk ikkje levere livkalv med skit på halen, kva seier regelverket? 

 
 
 
 

5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
 
Kretsleiar for 1 år – Elisabeth Solheim 
Nestleiar for 1 år – Magnus Sundal 
Medlem kretsutval for 2 år – Kjell Ove Høydal 
Vara for utsendingar for 1 år : 
1.vara – Kjell Ove Høydal 
2.vara – Stig Midtbø 
3.vara – Sigurd Storøy 
3.vara – Anita Sæther 
 
Ny medlem i valkomite for 3 år – Alf Steinhovden 
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PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2016 
Krets  066 Jølster, Førde og Naustdal 
Dato/tid:  22. februar kl. 20.00 Sted: Kantina, Nortura Førde 
Til stede fra: 
 
Konsernstyret/RU – leder:   Lidvin Hage 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse:  Eivind Fonn 
Øvrige fra administrasjonen:  Ingebjørg Øien 
Ordstyrer: Kjell Aase 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 58 
 

Kvinner: 
7 

Menn: 
51 

Referent: Ingebjørg Øien 

Sak nr Sak 

 Saksliste:  
• Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
• Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 

- Driftsorientering 
- Totalmarkedet 
- Sluttmarkedet 

• Revitalisering av kretsmøtene 
• Åpen post/Lokale saker 
• Valg 

1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
• Kjell Aase  ordstyrar 

• Innkalling og sakliste ok 

• To til å skrive under/lese referatet: Karin Øverli Grøneng og Steffen Veien 
 

2 Årsmelding og regnskap 
Kommentarer og synspunkter: 

• Årsmelding og rekneskap gjennomgått. 
 
 
 
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 

• Kva blir innbetalt i kostnader i pensjon? 
• Prisen på diesel?  Dette vil vel gjere store utslag på inntransporten? 
• Kvar taper ein markedsandelar av storfe i Sogn og Fjordane?  Dette er merkeleg. 
• Positivt på småfe og gris.   Konkuransen er vel like stor der? 
• Fortel litt om verksemda i Sogndal.   Veit lite om denne 

 
Ammekyrproduksjon v/Karl Vie og Sunde(Tine) 

Har eit nært samarbeid med Tyr ( Hogne Bjørkelund) 

Må utnytte combikua. 

Oksen er viktig.   Må ha ein kalv kvart år 

Veldig lurt å ha fjøsar å sjå til og dele erfaringar. 
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3 Revitalisering av kretsmøtene 
Gjennomgang av Lidvin Hage. 
 
Nytt eigarmøte i nov/des?  Kva slags møte er det? 
Kva er eit RU møte? 
Ville ha gått den andre veien med fleire små møter. 
Skyve bøndene vekk med færre møter.   Dette for å spare kostnader! 
Dårleg at kretsane skal slåast endå meir i saman..  Blir dårleg frammøte av det! 
Vi må gjere noko for å auke frammøte på kretsmøta. 
Fornuftig å kutte RU-møte i Bergen  om hausten. 
Vanskeleg å vite korleis det blir til slutt pga kommunesamanslåinga. 
Lettare å kontakte ein du kjenner enn ein du ikkje kjenner 
 
 
 
 

4 Åpen post/lokale saker 
Åse orienterte om møte med Coop. 
Jimmi Kalland:  2 hestar til kadaverhenting.   Fekk beskjed med Tenden om at 
det var gratis. 
Kostnad kr 2000 pr. hest  + mva ( faktura frå Norsk Protein.) 
Forslag:   Aktive medlemmar må få levere hest til kadaver utan vederlag..    
 Åse tek saka vidare til RU-møtet før påske..   Tilbakemelding til Kalland. 
 
 
Ingebjørg Øien delte ut Ros :   9 tallerken  og  5 krus 
 
 
 

5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
 
Kretsleiar for 1 år – Kjell Arild Aase 
Nestleiar for 1 år/medlem kretsutval for 2 år – Ola Kongsvik 
Vara for utsendingane for 1 år: 
1.vara – Vidar Heggheim 
2.vara – Anne Grete Steinfeldt 
3.vara – Silja Juklestad 
 
Ny medlem i valkomite for 3 år – Merete Helgheim 
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PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2016 
Krets  067 Askvoll 
Dato/tid:  3. mars kl. 20.00 Sted: Askvoll Sjøbuer 
Til stede fra: 
 
Konsernstyret/RU – leder: Kjersti Hoff 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse: Eivind Fonn 
Øvrige fra administrasjonen:   
Ordstyrer: Ørjan Russenes 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 10 
 

Kvinner: 
4 

Menn: 
6 

Referent: Eivind Fonn 

Sak nr Sak 

 Saksliste:  
• Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
• Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 

- Driftsorientering 
- Totalmarkedet 
- Sluttmarkedet 

• Revitalisering av kretsmøtene 
• Åpen post/Lokale saker 
• Valg 

1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
•  

2 Årsmelding og regnskap 
Kommentarer og synspunkter: 

• Ingen kommentar 
 
 
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 

• Nortura må vere obs så vi ikkje får narasin-effektar på andre produksjonar som kan føre 
til fall i etterspurnaden 

• Bør vi ha samme praksis som Tine der kretsleiar og rådjgevar besøker nye bønder? 
Krevjande for Nortura fordi vi har vesentlig mindre rådgjevingsapparat 

• Kje: Nortura må kjempe hardare for å få fart på kje-salget.  
• Nortura må styrke salget av lam og sau og ikkje legge ein dempar på produksjonen. Det 

vil bli oppfatta som negativt no når det er ein positiv satsing, og stort potensiale, i våre 
områder.  

 
 
 
 

3 Revitalisering av kretsmøtene 
• Kritisk til stor-møte, ynskjer det som det er i dag, men at kretsstyret legg 

opp til meir aktivitet, gjerne med aktiv oppringing for å oppfordre til å 
møte. 

• Faglig innhold vil lokke fleire til møtet 
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4 Åpen post/lokale saker 
• Det bør settast opp i innkallinga at det settast opp båtruter til kretsmøter 
• Burde har Gilde-logoen også på «Eigar av Nortura» 

 
 
 

5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
 
Kretsleiar for 1 år – Ørjan Russenes 
Nestleiar for 1 år – Jørgen Wik 
Medlem kretsutval for 2 år – Heidi Synnøve Ringstad 
Vara for utsendingar for 1 år: 
1.vara – Jens Helgheim 
2.vara – Tormod Selvik 
3.vara – Hallgeir Tveit 
 
Ny medlem i valkomite for 3 år – Agnar Vilnes 
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PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2016 
Krets  068 Fjaler og Gaular 
Dato/tid: 29. februar kl. 20.00 Sted: Kaia Pub og Restaurant, Dale 
Til stede fra: 
 
Konsernstyret/RU – leder:  Kjersti Hoff 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse: Sveinung Søreide 
Øvrige fra administrasjonen:   
Ordstyrer: Eli Berge Ness 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 21 
 

Kvinner: 
1 

Menn: 
20 

Referent: Sveinung Søreide 

Sak nr Sak 

 Saksliste:  
• Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
• Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 

- Driftsorientering 
- Totalmarkedet 
- Sluttmarkedet 

• Revitalisering av kretsmøtene 
• Åpen post/Lokale saker 
• Valg 

1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
• Ingen meknad 
• Ordstyrar: Eli Berge Ness 

 
2 Årsmelding og regnskap 

Kommentarer og synspunkter: 
• Vert det vektgrense på lam til hausten? 
• Vektgrense ikkje ynskjeleg, Nortura må prioritere auka sal av lam. 
• Viktig å få fora fram kalv til vaksne dyr. Ikkje slakte kalv som ikkje går til Gourmekalv. 
 

 
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 

• Ingen kommentar 
 
 
 
 

3 Revitalisering av kretsmøtene 
• Ynskjer dagmøte dersom større møter. 
• For få møter på dagens møter. 
• Frammøte er avhengig av saker. Meir kontroversielle saker gjev større 

frammøte. 
• Kretsmøter er viktig for å få frem meiningane på grunnplanet, usikker på 

kva som er rett størrelse. 
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4 Åpen post/lokale saker 
•  

 
 
 

5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
 
Kretsleiar for 1 år – Eli Berge Ness 
Nestleiar for 1 år – Jens N. Sagevik 
Medlem kretsutval for 2 år – Jarle Lundekvam 
Vara for utsendingar i 1 år: 
1.vara – Erlend B. Fossen 
2.vara – Lars Egil Viken 
3.vara – Audun Bringeland 
4.vara – Gunnar Råheim 
 
 



 Side 1 av 1 

PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2016 
Krets  069 Solund, Hyllestad og Høyanger nord 
Dato/tid:  25. februar kl. 20.00 Sted: Hotell Sognefjord, Leirvik 
Til stede fra: 
 
Konsernstyret/RU – leder:   Per Heringstad 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse:  Eivind Fonn 
Øvrige fra administrasjonen:   
Ordstyrer: Per Magnar Sognnes 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 20 
 

Kvinner: 
3 

Menn: 
17 

Referent:  

Sak nr Sak 

 Saksliste:  
• Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
• Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 

- Driftsorientering 
- Totalmarkedet 
- Sluttmarkedet 

• Revitalisering av kretsmøtene 
• Åpen post/Lokale saker 
• Valg 

1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
• Per Magnar Sognnes, møtestyrar. 

2 Årsmelding og regnskap 
Kommentarer og synspunkter: 

• Korleis vil utbetaling av medlemskapitalkonto påvirke eienkapitalen i Nortura? Vart 
forklart i møtet 

 
 
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 

• Ammekuproduksjon har eit ufortjent dårlig rykte, dette bør jobbast med å endre. 
 
 
 
 

3 Revitalisering av kretsmøtene 
Kan det vere ein muligheit å slå saman kretsen slik Tine gjer det? (Hyllestad, Askvoll, Fjaler og 
Solund) 
Dagens desentraliserte møter er viktig for å skape lojalitet i Nortura. 
 

4 Åpen post/lokale saker 
• Om produsentar får innblikk i transporten kan dei kanskje bidra til å fylle meir på bilen 

og få ned transportkostnadane? 
• Ønskjer informasjon og kunnskap om ammekuproduksjon som kan fungere i våre 

områder. 
• Ei viss interesse for fagtur for å sjå alternative driftsformer for ammeku (byggløysinar 

osv) 
• Livdyr i Hordaland og S&Fj samarbeider dårlig. Hordaland har lite kontroll på innmeldte 

kalvar? Korleis fungere innmeldinga her? Påstand om at det er dyr i Hordaland som 
burde vore køyrt til  Førde? Er det ein fordelingsnøkkel? Skal det fordelast likt innafor 
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regionen? Ja iflg Per Heringstad. Saka må sjekkast ut og ryddast opp i. Saka har vore 
tatt opp også i 2015. 

• Livdyrformidlinga fungerer ikkje godt nok.Fagutval Sf bør sjå på nasjonal løysing. 
 
 
 

5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
 
Kretsleiar for 1 år – Per Magnar Sognnes 
Nestleiar for 1 år/medlem kretsutval for 2 år – Nils Christian Bjørgo 
Vara for utsendingar for 1 år: 
1.vara – Jan Helge Hjelmeland 
2.vara – Anders Lorentsen 
 
Ny medlem i valkomite for 3 år – Asbjørn Høydal 
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PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2016 
Krets  070 Masfjorden, Gulen, Høyanger sør 
Dato/tid:  24. februar kl. 20.00 Sted: Brekkestranda Hotell 
Til stede fra: 
 
Konsernstyret/RU – leder:   Per Heringstad 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse:  Dag Starheim 
Øvrige fra administrasjonen:   
Ordstyrer: Bjarte Myren 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 31 
 

Kvinner: 
7 

Menn: 
24 

Referent: Dag Starheim 

Sak nr Sak 

 Saksliste:  
• Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
• Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 

- Driftsorientering 
- Totalmarkedet 
- Sluttmarkedet 

• Revitalisering av kretsmøtene 
• Åpen post/Lokale saker 
• Valg 

1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
• Ok 

2 Årsmelding og regnskap 
Kommentarer og synspunkter: 

• Kva skjer når vi passerar sju år med utbetalingar? Må ein ha vekst i resultatet? 
• Må ikkje trekke meir inn til kontoar frå produsentar 
• Personalkostnadar er redusert med 54mill. korleis er det gjort? 
• Er det kutta årsverk i toppen? 
• Varelager auka med 200mill, kvifor er det slik? Er varelager rullerande vare? 
• Kyllingsalet er no på 2014 nivå, korleis er narasin nivået no? 
• Kor mange kroner skal brukast på egg i reklame? 
• Godt argument at vi ikkje har salmonella 
• Noreg er det einaste landet ein kan ete eit egg rått utan å bli dårleg 
• Er villsau og andre liknande raser råd å gjere noko med for å redusere volum? 
• Bøndene må spørje etter Gilde Prior 
• Fleire må ikkje starte med egg no, når vi har overproduksjon 
• Oppmoding å finne løysingar med AS selskap 
• Kvifor auke storfe når ein har tomt på reg. lager? 
• Færre ku – færre kalvar, gourmet kalv blir det redusert? 
• Korleis berekne forbruket framover? 
• Tine har teke for mykje i når det gjeld melkeproduksjonsfjøs 
• Treng forklaring om "grasfeed", prosjektet grøne enger 
• Må ha fokus som kan auke storfekjøtt produksjonen 

 
 
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 

•  
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3 Revitalisering av kretsmøtene 
• Må ikkje bli lenger å reise, det er avgjerande for frammøte 
• Styremedlem må møte på kretsmøta 
• Kveldsmøte er avgjerande for antall frammøtte 
• Skeptiske til elektroniske val 
• Møta må ikkje vare for lenge 

 
 
 

4 Åpen post/lokale saker 
• Må vere like vilkår for alle når det gjeld avliving av høns 
• Lammeringstillegg betyr auka leveranse til Nortura, med betre pris 

 
 
 

5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
 
Kretsleiar for 1 år – Bjarte Myren 
Nestleiar for 1 år – Bjarte Nordanger 
Medlem i kretsutval for 2 år – Lars Elling Haugsvær 
Vara for utsendingar for 1 år: 
1.vara – Geir Arne Thune 
2.vara – Lars Elling Haugsvær 
 
Ny medlem i valkomite for 3 år – Erling Nesse 
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PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2016 
Krets  071 Indre Sogn 
Dato/tid:  1. mars kl. 20.00 Sted: Lyngmo Leirsenter 
Til stede fra: 
 
Konsernstyret/RU – leder:   Even Øyri 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse:  Kjell Rakkenes 
Øvrige fra administrasjonen:  Arne Russenes 
Ordstyrer: Olav Nesse 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 80 
 

Kvinner: 
7 

Menn: 
73 

Referent: Arne Russenes 

Sak nr Sak 

 Saksliste:  
• Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
• Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 

- Driftsorientering 
- Totalmarkedet 
- Sluttmarkedet 

• Revitalisering av kretsmøtene 
• Åpen post/Lokale saker 
• Valg 

1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
• Ok 

2 Årsmelding og regnskap 
Kommentarer og synspunkter: 
 
 
 
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 

• Arbeide aktivt for å redusere antibiotika i kylling. Import/avl 
• Auke storfeproduksjonen, sikre at ammeku produksjonen held fram  
• Viktig å ha avtale med Coop på Gilde/Prior varer 
• Grasfora storfe. Max 10% kraftfor, Utnytte norsk grovfor, en kunde har kjøpt 

produksjonen av 4000 storfe. 
 
 
 
 

3 Revitalisering av kretsmøtene 
• Burde vore informert om i forkant av møtet slik at medlemmane kunne 

sett seg inn i saka. 
• Kor store kan kretsane være? Møtet her er stort nok. 
• Elektronisk valg, får ein folk til å engasjere seg? 

 
 
 

4 Åpen post/lokale saker 
• Nokre har hatt dårlege erfaringer med nødslakt tenesta vår. Responstid, fagkunnskap 

og utstyr 
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• Problem med å få tak i Gilde grill produkter i butikkane sommaren 2015, spesielt på 
Coop 

• Skiltet som vart sendt ut på bokmål endrast til nynorsk 
 
 
 

5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
 
Kretsleiar for 1 år – Olav Nesse 
Nestleiar for 1 år – Steinar Schanke 
Medlem kretsutval/Utsending for 2 år – Lise Elvagjeng 
Medlem kretsutval for 2 år – Erlend Feet 
Medlem kretsutval for 2 år – Øyvind Husabø 
 
Vara for utsendingar for 1 år: 
1.vara – Aud Halland Molvik 
2,vara – Erlend feet 
3.vara – Per Idar Rygg 
 
Ny medlem i valkomite for 3 år – Kurt Heggestad 
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PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2016 
Krets  072 Vik og Balestrand 
Dato/tid:  2. mars kl. 19.30 Sted: Blix Hotell, Vik 
Til stede fra: 
 
Konsernstyret/RU – leder:   Even Øyri 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse:  Kjell Rakkenes 
Øvrige fra administrasjonen:  Eivind Fonn 
Ordstyrer: Jon O. Nummedal 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 17 
 

Kvinner: 
2 

Menn: 
15 

Referent: Eivind Fonn 

Sak nr Sak 

 Saksliste:  
• Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
• Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 

- Driftsorientering 
- Totalmarkedet 
- Sluttmarkedet 

• Revitalisering av kretsmøtene 
• Åpen post/Lokale saker 
• Valg 

1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
• Alt godkjent, Jon O. Nummedal er ordstyrar 

2 Årsmelding og regnskap 
Kommentarer og synspunkter: 

• Ingen kommentar 
 
 
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 

• Kvifor høg pris på lammekjøtet så tidlig i sesongen og prisen droppar når vi ha volum å 
levere til slakteriet? Vi må vere leveringsdyktige når etterspørselen kjem og dermed bør 
vi tilpasse oss dette. Kjedane kjempar om å vere først ute i markedet. Prisen bør 
holdast høg ut i september, her strekker Nortura strikken. Opp til 7 kr kg høgare pris til 
NK. 

• Kva gjer Nortura for å hindre overskudd av lammekjøt? Stort fokus på salg, viktig å vere 
leveringsdyktig tidlig i sesong, vil bli redusert import,  

• Kan vi vri etterspurnaden fra sf til småfe ettersom vi har underskudd på sf? Dette må 
Nortura ha stort fokus på. 

• Kva økonomi er det i ammekuproduksjonen? Ta kontakt med Nortura eller Tine for 
rådgjeving 

• Nortura bør bruke meir dette med at lam er eit reint grasprodukt i sin markedsføring. 
• Priskrigen foran jul er galskap, her må Nortura klare å endre seg og kundane og få opp 

prisane 
• Kva skjer med avdelinga på Løren, skulle ikkje den nedleggast, kor mange jobbar der? 

Kjell Rakkenes svarte ut dette.. er foreløpig ikkje plan å kvitte seg med avdelinga, men 
deler kan bli lagt ut på fabrikk. Total fjerning kan fort bli ei dyr løysing. Det jobbast 
vidare med å redusere kostnadane. 
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3 Revitalisering av kretsmøtene 
•  

 
 
 

4 Åpen post/lokale saker 
•  

 
 
 

5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
 
 
Kretsleiar for 1 år – Jon O. Nummedal 
Medlem kretsutval for 2 år/Nestleiar for 1 år – Odd Inge Feidje 
Vara for utsendingar for 1 år: 
1.vara – Kristoffer Dale 
2.vara – Leif Magne Vigdal 
3.vara – Per Aase 
 
Ny medlem i valkomite for 3 år – Asbjørn Grindedal 
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PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2016 
Krets  073 Aurland, Lærdal og Årdal 
Dato/tid:  3. mars kl. 20.00 Sted: Håbakken 
Til stede fra: 
 
Konsernstyret/RU – leder:   Even Øyri 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse:  Johannes Nedrebø 
Øvrige fra administrasjonen:   
Ordstyrer: Eldrid Grønsberg 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 35 
 

Kvinner: 
9 

Menn: 
26 

Referent: Johannes Nedrebø 

Sak nr Sak 

 Saksliste:  
• Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
• Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 

- Driftsorientering 
- Totalmarkedet 
- Sluttmarkedet 

• Revitalisering av kretsmøtene 
• Åpen post/Lokale saker 
• Valg 

1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
•  

2 Årsmelding og regnskap 
Kommentarer og synspunkter: 

• Kva med sporing av opprinnelse, når kjedane bestemmer korleis og kva som er i 
produkta 

• Nortura må bli flinkare å selje. Meiner det må være ein del å gå på i salet. 
• Bekymra når det vert bygd ut store og mange besetningar.  
• Er lite begeistra for at Nortura arrangerer stordrifts seminar på sau 
• Stiller spørsmål med etterbetalingsfondet.  

 
 
 
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 

• Nortura må kunne starte kampanjeperioden 1 -2 veker seinare i september når dei gode 
lamma kjem heim 

 
 
 
 

3 Revitalisering av kretsmøtene 
• Med større møter, vert det lenger å reise. Konsekvens at færre møter 
• Meinar at det er veldig viktig å ha dette som det er.  
• Det er lettare å få folk i tale når det er færre enn i store forsamlingar. 
• Er skeptiske til stormøter 
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4 Åpen post/lokale saker 
Forslag om kurs i saueklipping.  
Ull – avregning pr individ. Får ullvekt pr individ i sauekonrtoll.  Dette varierer mykje vert 
det påstått.  
Må ha fokus på kraftfòrforbruket 
 
 

5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
 
Kretsleiar for 1 år – Eldrid Grønsberg 
Medlem kretsutval for 2 år/nestleiar for 1 år – Anders Haugen 
Vara for utsendingar for 1 år: 
1.vara – Gry Roberts Lie 
2.vara – Jens Reidar Ljøsne 
3.vara – Nils Hjellum 
4.vara – Erik Skogli 
5.vara – Magne Eri 
6.vara – Petter Rumohr Raa 
7.vara – Rune Brugrand 
 
Ny medlem i valkomite for 3 år – Sigurd Vikesland 
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PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2016 
Krets  074 Bergen og omland (Fellesmøte med 75-Osterøy) 
Dato/tid:  23. februar kl. 20.00 Sted: Kantina Eidsvåg 
Til stede fra: 
 
Konsernstyret/RU – leder:   Lidvin Hage 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse:  Arne Russenes 
Øvrige fra administrasjonen:  Bjørn Ove Tuft 
Ordstyrer: Eivind Myrdal 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 31 
 

Kvinner: 
3 

Menn: 
28 

Referent: Bjørn Ove Tuft 

Sak nr Sak 

 Saksliste:  
• Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
• Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 

- Driftsorientering 
- Totalmarkedet 
- Sluttmarkedet 

• Revitalisering av kretsmøtene 
• Åpen post/Lokale saker 
• Valg 

1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
• Godkjent 

2 Årsmelding og regnskap 
Kommentarer og synspunkter: 

• Driftsoverskridelsene er alt for store på Hærland, noen bør ta ansvar 
• Styreleder bør ta konsekvensen av det og gå av 
• Norfersk er ikke godt nok ennå 
• Etterbetalingsfond er vi skeptiske til, når får vi det utbetalt? 
• Hva er betalt i leie for Eidsvåg-anlegget? 

 
 
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 

•  
 
 
 
 

3 Revitalisering av kretsmøtene 
• Vi må ta oss råd til møter på våren 
• Skeptisk til elektroniske valg 

 
 
 

4 Åpen post/lokale saker 
• Nortura må gå i dialog med Tine for å få lavere ytelse på kua og dermed få flere kalver 
• Åpningstidene i medlemsbutikken (1 – 2 dg lengre utover dag/kveld) 
• Fremsnakke vår egen butikk, ikke snakke negativt og løpe til pressen. 
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5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
 
Kretsleder for 1 år – Eivind Myrdal 
Medlem kretsutvalg for 2 år/Nestleder i 1 år – Hans Arne Breivik 
Medlem i kretsutvalg for 2 år – Bodhild Fjelltveit 
Vara for utsendinger for 1 år: 
1.vara – Bodhild Fjelltveit 
2.vara – Oddvar Fjell 
3.vara – Sveinung Skeide 
4.vara – Bjørn Martin Haugland 
 
Ny medlem i valgkomite for 3 år – Erlend Moberg 
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PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2016 
Krets  075 Osterøy (Fellesmøte med 074-Bergen og omland) 
Dato/tid:  23. februar kl. 20.00 Sted: Kantina Eidsvåg 
Til stede fra: 
 
Konsernstyret/RU – leder:   Lidvin Hage 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse:  Arne Russenes 
Øvrige fra administrasjonen:  Bjørn Ove Tuft 
Ordstyrer: Gerd Karin Njåstad 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 31 
 

Kvinner: 
3 

Menn: 
28 

Referent: Bjørn Ove Tuft 

Sak nr Sak 

 Saksliste:  
• Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
• Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 

- Driftsorientering 
- Totalmarkedet 
- Sluttmarkedet 

• Revitalisering av kretsmøtene 
• Åpen post/Lokale saker 
• Valg 

1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
• Godkjent 

2 Årsmelding og regnskap 
Kommentarer og synspunkter: 

• Driftsoverskridelsene er alt for store på Hærland, noen bør ta ansvar 
• Styreleder bør ta konsekvensen av det og gå av 
• Norfersk er ikke godt nok ennå 
• Etterbetalingsfond er vi skeptiske til, når får vi det utbetalt? 
• Hva er betalt i leie for Eidsvåg-anlegget? 

 
 
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 

•  
 
 
 
 

3 Revitalisering av kretsmøtene 
• Vi må ta oss råd til møter på våren 
• Skeptisk til elektroniske valg 

 
 

4 Åpen post/lokale saker 
• Nortura må gå i dialog med Tine for å få lavere ytelse på kua og dermed få flere kalver 
• Åpningstidene i medlemsbutikken (1 – 2 dg lengre utover dag/kveld) 
• Fremsnakke vår egen butikk, ikke snakke negativt og løpe til pressen. 
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5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
 
Kretsleder for 1 år – Gerd Karin Njåstad 
Medlem kretsutvalg for 2 år/Nestleder for 1 år – Jonas Vedå 
Vara for utsendinger for 1 år: 
1.vara – Lars Rune Teigland 
2.vara – Ove Mæhle 
 
Ny medlem i valgkomite for 3 år – Reidun Solberg 
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PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2016 
Krets  076 Radøy, Austrheim og Fedje 
Dato/tid:  25. februar kl. 20.00 Sted: Smiths Kafe 
Til stede fra: 
 
Konsernstyret/RU – leder:   Lidvin Hage 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse: Dag Starheim 
Øvrige fra administrasjonen:   
Ordstyrer: Jan Gunnar Vaktskjold 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 25 
 

Kvinner: 
6 

Menn: 
19 

Referent: Dag Starheim 

Sak nr Sak 

 Saksliste:  
• Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
• Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 

- Driftsorientering 
- Totalmarkedet 
- Sluttmarkedet 

• Revitalisering av kretsmøtene 
• Åpen post/Lokale saker 
• Valg 

1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
• ok 

2 Årsmelding og regnskap 
Kommentarer og synspunkter: 

• Fond for etterbetaling, korleis skal dette fungere? 
• Netthandel, fungerar det? Og er det risikofylt? 
• Norfersk, gjev det inntekt til Nortura? 
• Korleis er det med omstillinga med kylling? Og kven er berørt av den? 
• Kva skjer med kylling i Trøndelag? 
• Korleis er marknadsføringa av lam? 
• Kvifor skal det vere vektgrense på 16kg? 
• Er det berre Sogndal og Tynset som produserer spekemat? 
• Kva blir kontaktpunktet i Hordaland? 

 
 
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 

•  
 
 

3 Revitalisering av kretsmøtene 
• Elektroniske val gjev låg oppslutnad 
• Forslaget er sentraliserande og dårleg løysing 
• Færre som møter ved samanslutta store møter 
• Må vere kortare veg til tillitsvalde, no enn før. Alt skjer fort 
• Møta for produsent må sjåast på som ei investering 
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4 Åpen post/lokale saker 
• Lammering og inntransport er forbetringspotensiale, må informere betre til 

lammeringsleiarane pr. e-post, ikkje telefon 
• Dyr må slaktast etter levering utan ventetid 
• Betre info om endringar på e-post 
• Sjåførane må bli flinkar å gje beskjed om hentetid, meir presis. Folk er på jobb 
• Må kunne komme på slakteweben i normal tid etter slakting 

 
 
 

5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
 
Kretsleiar for 1 år – Asgeir Nøttveit 
Medlem kretsutval for 2 år – Atle Mariussen 
Nestleiar for 1 år – Elin Morken 
Vara for utsendingar for 1 år: 
1.vara – Atle Mariussen 
2.vara – Ivar Soltveit 
3.vara – Roy Øksnes 
4.vara – Jonny Soltveit 
 
Ny medlem valkomite for 3 år – Jan Gunnar Vaktskjold 
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PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2016 
Krets  077 Meland, Lindås, Modalen og Eidslandet 
Dato/tid:  22. februar kl. 20.00 Sted: Hagelia Matstove, Knarvik 
Til stede fra: 
 
Konsernstyret/RU – leder:   Per Heringstad 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse:  Johannes Nedrebø 
Øvrige fra administrasjonen: Bjørn Ove Tuft 
Ordstyrer: Reidar Kallestad 
Frammøtte medlemmer 
Totalt:30 
 

Kvinner: 
6 

Menn: 
24 

Referent: Johannes Nedrebø 

Sak nr Sak 

 Saksliste:  
• Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
• Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 

- Driftsorientering 
- Totalmarkedet 
- Sluttmarkedet 

• Revitalisering av kretsmøtene 
• Åpen post/Lokale saker 
• Valg 

1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
•  

2 Årsmelding og regnskap 
Kommentarer og synspunkter: 

• Syns etterbetalingsmåten er ein dårleg måte, då vi ikkje veit kva vi får. 
• Kostnadssprekk på om lag 90% på utbyggingsprosjektet på Herdla er omlag ein 

skandale!! 
• Reduksjon i tilleggsytingar, vil dette svekke Nortura si konkurranse-evne ? 

 
 
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 

• Denne utbygginga og satsinga på sau må gå gale og styrer oss rett i overproduksjon.       
• Salet må aukast. Vert det gjort noko skikkeleg forsøk her ? 

 
 
 
 

3 Revitalisering av kretsmøtene 
• Kor store møter tenker ein ?  Vert kretsane for store, vert da vanskeleg 

for somme til å ta ordet.  Kanskje desse kretsane kan stå litt i forhold til 
storkommunar når ein ser korleis denne reforma går.  

 
 
 

4 Åpen post/lokale saker 
• Avtale storfe, melding om levering (Roar Angelskår).  Meiner at når basisveka er 

komen, så bør ein få melding om det går ei eller to veker til før levering. Kostar ikkje så 
mykje å sende ei lita melding om dette.  
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• Ny medlemsbutikk vert lagt på heilt feil plass.  Må kunne få lagt denne på Åsane sida av 
byen, der bøndene er.   Dette er viktig for å få god medlemsservise og 
konkuransefortrinn.  «Hol i hovudet»,   Kunne ikkje funne verre plass enn Olsvik å 
plassere denne medlemsbutikken.   Dette må Nortura gjære noko med !! 

 
 
 

5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
 
Kretsleiar for 1 år – Reidar Kallestad 
Medlem kretsutval for 2 år/nestleiar for 1 år – Jostein Hellestveit 
Vara for utsendingar for 1 år: 
1.vara – Ann-Jorunn Farestveit 
2.vara – Roar Angelskår 
3.vara – Bjørn Ingvar Eidsheim 
 
Ny medlem i valkomite for 3 år – Kåre Skjellanger 
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PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2016 
Krets  078 Voss og Vaksdal (Fellesmøte med 79-Granvin, Ulv ik, 

Eidfjord) 
Dato/tid:  23. februar kl. 20.00 Sted: Park Vossevangen Hotell 
Til stede fra: 
 
Konsernstyret/RU – leder:   Per Heringstad 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse: Bengt-Egil Elve 
Øvrige fra administrasjonen: Karluf Håkull 
Ordstyrer: Guro Sofie Gjelland 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 43 
 

Kvinner: 
6 

Menn: 
37 

Referent: Karluf Håkull 

Sak nr Sak 

 Saksliste:  
• Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
• Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 

- Driftsorientering 
- Totalmarkedet 
- Sluttmarkedet 

• Revitalisering av kretsmøtene 
• Åpen post/Lokale saker 
• Valg 

1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
• Godkjent 

2 Årsmelding og regnskap 
Kommentarer og synspunkter: 

• Overskridingane på Hærland burde fått fylgjer for enkeltpersonar. 
 
 
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 

• Nortura er fråvarande i Vossaområdet når det gjeld storfe 
• Manglar storfemøte her i Voss, er lova dette 
• Opp med marknadsandelen i området 
• Nortura bør halde seg til næringspolitikk 

 
(Intern kommentar: Viktige moment som må behandlast  internt i Nortura både 
storfe og nødslakt. Her er murring på bygda) 
 
 
 
 

3 Revitalisering av kretsmøtene 
•  

 
4 Åpen post/lokale saker 

• Orientering om "Vossalam" – Produkta vert å finne i REMA1000-butikkane frå årets 
sesong. 
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5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
 
Kretsleiar for 1 år – Guro-Sofie Gjelland 
Medlem kretsutval for 2 år/Nestleiar for 1 år – Morten Samskott 
Vara for utsendingar for 1 år: 
1.vara – Åsne Tesdal Rødland 
2.vara – Ove Neteland 
3.vara – Bjørn vedå 
 
Medlem valkomite for 3 år – Bjørne Røthe 
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PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2016 
Krets  079 Eidfjord, Ulvik og Granvin 
Dato/tid:  23. februar kl. 20.00 Sted: Park Vossevangen Hotell 
Til stede fra: 
 
Konsernstyret/RU – leder:   Per Heringstad 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse:  Bengt-Egil Elve 
Øvrige fra administrasjonen:  Karluf Håkull 
Ordstyrer: Kåre Olai Solheim 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 
 

Kvinner: Menn: Referent:  

Sak nr Sak 

 Saksliste:  
• Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
• Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 

- Driftsorientering 
- Totalmarkedet 
- Sluttmarkedet 

• Revitalisering av kretsmøtene 
• Åpen post/Lokale saker 
• Valg 

1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
•  

2 Årsmelding og regnskap 
Kommentarer og synspunkter: 

• Overskridingane på Hærland burde fått fylgjer for enkeltpersonar. 
 
 
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 

• Nortura er fråvarande i Vossaområdet når det gjeld storfe 
• Manglar storfemøte her i Voss, er lova dette 
• Opp med marknadsandelen i området 
• Nortura bør halde seg til næringspolitikk 

 
(Intern kommentar: Viktige moment som må behandlast  internt i Nortura både 
storfe og nødslakt. Her er murring på bygda) 
 
 
 
 

3 Revitalisering av kretsmøtene 
•  

 
 

4 Åpen post/lokale saker 
• Orientering om "Vossalam" – Produkta vert å finne i REMA1000-butikkane frå årets 

sesong. 
 
 



 Side 2 av 2 

5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
 
Kretsleiar for 1 år – Kåre Olai Solheim 
Nestleiar for 1 år – Vidar Reime 
Vara for utsendingar for 1 år: 
1.vara – Inga W. Rørlien 
2.vara – Frode Tveito 
 
Ny medlem i valkomite for 3 år – Nils Branstveit 
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PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2016 
Krets  080 Odda og Ullensvang 
Dato/tid:  24. februar kl. 19.00 Sted: Hardanger Hotell, Odda 
Til stede fra: 
 
Konsernstyret/RU – leder:   Even Øyri 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse: Karluf Håkull 
Øvrige fra administrasjonen:   
Ordstyrer: Kjell Kvåle 
Frammøtte medlemmer 
Totalt:  12 
 

Kvinner: 
2 

Menn: 
10 

Referent: Karluf Håkull 

Sak nr Sak 

 Saksliste:  
• Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
• Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 

- Driftsorientering 
- Totalmarkedet 
- Sluttmarkedet 

• Revitalisering av kretsmøtene 
• Åpen post/Lokale saker 
• Valg 

1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
• OK 
• Marius Opedal og Hilde Sandvin valt til og skrive under møtebok. 
 

2 Årsmelding og regnskap 
Kommentarer og synspunkter: 

• Kristen Hovland: Kyllings-avtalen -  kvifor sa Nortura opp kylling-avtalen med kjedane? 
• Kyllingprodusentane i Ullensvang reagere på utkjøp av kyllinghus.  
• Kva vil skje med egg? Er det egg som blir dei neste? 
• 4 kylling hus i Ullensvang har fått tilbod om utkjøp 
• Når kommer «Hardangerlam»? Dette har vert tema i mange år og nå forventer ein eit 

gjennombrot i saka. 
 
 
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 

•  
 
 

3 Revitalisering av kretsmøtene 
• Even Øyri orienterte 
 
 

 
4 Åpen post/lokale saker 

•  
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5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
 
Kretsleiar for 1 år – Kjell Kvåle 
Nestleiar for 1 år – Hilde Sandvik 
Medlem kretsutval for 2 år – Svein O Børve 
Vara for utsendingar for 1 år: 
1.vara – Helge J. Reisæter 
2.vara – Ola Espeland 
 
Ny medlem valkomite for 3 år – Lars Arne Sandvin 
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PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2016 
Krets  081 Jondal og Kvam 
Dato/tid:  23. februar kl. 19.30 Sted: Tørvikbygd Ungdomshus 
Til stede fra: 
 
Konsernstyret/RU – leder:   Even Øyri 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse: Kjell Otto Gard 
Øvrige fra administrasjonen:   
Ordstyrer: Even Øyri 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 32 
 

Kvinner: 
3 

Menn: 
29 

Referent: Kjell Otto Gard 

Sak nr Sak 

 Saksliste:  
• Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
• Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 

- Driftsorientering 
- Totalmarkedet 
- Sluttmarkedet 

• Revitalisering av kretsmøtene 
• Åpen post/Lokale saker 
• Valg 

1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
• Ingen kommentar 

2 Årsmelding og regnskap 
Kommentarer og synspunkter: 

• Gjennomgang av regnskap og årsmelding 
• Film med styreleder og konsernsjef. 
• Kommentarer angående Herland utbygginga, stilles spørsmål ved sak mot 

konsulentselskapet, og om det var flere som hadde ansvar av ledelsen. 
• Gjennomgang av drifta i Sandeid 
• Er det gjort noe med 2014 rekneskapen i 2015 ? Talla ser feil ut i rekneskapen , 

eksempelvis eigenkapitalen. Even undersøker og gir tilbakemelding 
 
 
 
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 

• Nortura ledelsen for lite synlig i media (meir skryt om alle aktiviterere ein skaper) 
 
 
 
 

3 Revitalisering av kretsmøtene 
• Even Øyri orienterte om kvifor og viste til forslag fra ei gruppe som er 

nedsett sentralt. 
• Må ikkje bli dyrare og organisera, dårlig løsning med valg på førehand, 

bør ein ikkje væra på møtene og for å væra med på valget?  
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4 Åpen post/lokale saker 
• Skilta som blei sendt ut burde vore på nynorsk.  
• For dårlige på kommunikasjon , få fram det som går bra  
• Skryt til dyrebilsjåføren ( Arne Grindheim)  
• Kvifor endringar på puljetilegg? Småfe største pulja er endra ,  

 
 
 

5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
 
Kretsleiar for 1 år – Olve Neteland 
Nestleiar for 1 år – Jan Roy Eide 
Medlem kretsutval for 2 år – Jostein Byrkjenes 
Vara for utsendingar for 1 år: 
1.vara – Gunnstein Baggegard 
2.vara – Halge Arne Espeland 
3.vara – Gunvor Halden 
4.vara – Kåre Magnus Oma 
 
Ny medlem i valkomite for 3 år – Kjetil Berge 
 
 



 Side 1 av 1 

PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2016 
Krets  082 Tysnes, Fusa og Samnanger 
Dato/tid:  24. februar kl. 20.00 Sted: Tønnekafeen, Eikelandsosen 
Til stede fra: 
 
Konsernstyret/RU – leder:   Lidvin Hage 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse:  Bengt-Egil Elve 
Øvrige fra administrasjonen:   
Ordstyrer: Stein Olav Hauge 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 
21 

Kvinner: 
2 

Menn: 
19 

Referent: bengt-Egil Elve 

Sak nr Sak 

 Saksliste:  
• Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
• Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 

- Driftsorientering 
- Totalmarkedet 
- Sluttmarkedet 

• Revitalisering av kretsmøtene 
• Åpen post/Lokale saker 
• Valg 

1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
• OK 

2 Årsmelding og regnskap 
Kommentarer og synspunkter: 

• Enkelte mente at renten (3.99 %) som Nortura betaler på medlemskapitalen var høy. 
Det ville vært rimeligere for Nortura å betale mindre i renter. 

 
 
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 
 
 
 

3 Revitalisering av kretsmøtene 
• Forslag om at et bedre tiltak for å øke deltakelse på kretsmøtene hadde 

vært at gode folk i administrasjonen ringer rundt og stimulerer unge 
bønder til å stille på møtene. 

• Skepsis til lange reise avstander. 
 
 

4 Åpen post/lokale saker 
• Noen mente at Gilde-kassene ble brukt ukritisk av andre – Nortura burde ha pant på 

kassene. 
De mente også at kassene passet dårlig, det ble mye luft mellom varene = store lass. 

• På travle dager burde sjåførene slippe å vaske bilene, slakteriene burde ha folk som 
kan vaske bilene for seg. 
 

 
 
 



 Side 2 av 2 

5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
 
Kretsleiar for 1 år – Stein Olav Hauge 
Nestleiar for 1 år/Medlem kretsutval for 2 år – Arnt Bakke 
Vara for utsendingar for 1 år: 
1.vara – Leif Trygve Berge 
2.vara – Torger Langeland 
3.vara – Sæbjørn Lønning 
4.vara – John Erik Foer 
5.vara – Håkon Lie 
6.vara – Åsta Midtbø 
 
Ny medlem i valkomite for 3 år – Per Ingolf Økland 
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PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2016 
Krets  083 Kvinnherad 
Dato/tid:  25. februar kl. 20.00 Sted: Raualøo, Rosendal 
Til stede fra: 
 
Konsernstyret/RU – leder:   Even Øyri 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse:  Roy Erik Hetland 
Øvrige fra administrasjonen:   
Ordstyrer: Kjetil Mehl 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 14 
 

Kvinner: 
1 

Menn: 
13 

Referent:  Roy Erik Hetland 

Sak nr Sak 

 Saksliste:  
• Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
• Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 

- Driftsorientering 
- Totalmarkedet 
- Sluttmarkedet 

• Revitalisering av kretsmøtene 
• Åpen post/Lokale saker 
• Valg 

1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
• Godkjent 

2 Årsmelding og regnskap 
Kommentarer og synspunkter: 

•  
 
 
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 

• Kylling –Kostnads sprekk. Konsekvenser??  
• Merkevare – Blir ein pressa av butikk iforhold til butikklogo på gildeprodukta  
• Sau- Kva om 5 år??  

 
 
 
 

3 Revitalisering av kretsmøtene 
• Dårlegare oppmøte –langt å reisa –fleire som ikkje kjem til å møta 
• Spesielt i distrikta- Opplegg for dårlig og til slutt blir det same kvar ein 

leverer slakt 
 
 

4 Åpen post/lokale saker 
Bonde-kafé eller noko anna sosialt m/fag. For langt å reise til f.eks. Sandeid på julemøte. Kunne 
kanskje vore i Etne, er nå i alle fall litt nærmare. 
Har Nortura spelt inn dette med telledato?. Blir jo berre krøll både for slakteri og bonde 
Nortura må vera mykje MEIR på Bygda. 
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5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
 
Kretsleiar for 1 år – Kjetil Mehl 
Nestleiar for 1 år – Audun B. Næss 
Medlem kretsutval for 2 år – Eivind Hovland 
Vara for utsendingar for 1 år: 
1.vara – Eivind Hovland 
2.vara – Lars Johan Næs 
3.vara – Egil Øvstebø 
 
Ny medlem i valkomite for 3 år – Nils Inge Haugse 
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PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2016 
Krets  084 Etne og Vindafjord 
Dato/tid:  23. februar kl. 19.30 Sted: Nesheimstunet, Nedre vats 
Til stede fra: 
 
Konsernstyret/RU – leder:   Kari R. Håskjold 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse:  Britt Randi Stokkevåg 
Øvrige fra administrasjonen:   
Ordstyrer: Norleif Fjeldheim 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 45 
 

Kvinner: 
4 

Menn: 
41 

Referent: Britt Randi Stokkevåg 

Sak nr Sak 

 Saksliste:  
• Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
• Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 

- Driftsorientering 
- Totalmarkedet 
- Sluttmarkedet 

• Revitalisering av kretsmøtene 
• Åpen post/Lokale saker 
• Valg 

1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
• Ok. Norleif Fjellheim 

2 Årsmelding og regnskap 
Kommentarer og synspunkter: 

• Magnar Fjellheim. Er det evaluert om det var lurt å fusjonere med Prior? 
• Tvedt. Den gongen Gilde fusjonerte med Prior var situasjonen ein anna. Prior tente 

penger og subsidierte smågrisbøndene. 
• Kor stor del av kapasiteten er i dag utnytta på Hærland? Det er god kapasitet 
• Set kjedane prisen på egne merkevarer konsekvent litt under våre merkevarer? Det er 

ein måte å bryte ned våre merkevarer. 
• Bruker heller medlemsbutikken på Sandeid enn å bestille på Tiriltunge.no 
•  

 
 
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 

•  
 
 

3 Revitalisering av kretsmøtene 
• Innkallinga til kretsmøtene er for dårlig i dag. Den må gjerast meir 

personlig.  
• Må ikkje røpe for mykje av innholdet i innkallinga, men må skape 

nysgjerrighet. 
• For dårligt at kretsleiaren ikkje har sett innkallinga før den blei sendt ut, 

når det er hans navn som står under. 
• Bør gi ein liten ting til dei som stiller på møta, og ikkje sende det i posten. 
• Rådgivarane bør vera med på møta 
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• Skryt til Kari RH. Var svært flink å framføre. Lett forståeleg og godt 
framført. 

• Ambisjonsnivået til kretsen er for dårleg når Etne får skryt for at det er 7 
personar som stiller. Det var fleire med når det var mindre kretsar. 

• Oppfordring til kretsutvalet bør lage til samlingspunkt på gardar/husmøte, 
og kanskje spesielt når det er utbygging. 

 
 

4 Åpen post/lokale saker 
- Kva er marknadsandelen på landsplan? 
- Kva er grunnen til at kyllingprodusentar vil gå over til den Stolte Hane. Dei får levere 

meir hjå Den stolte hane enn kva dei får levere til Nortura. 
- Det er ein del i Nortura som stiller spørsmål til om det er lurt å ha medlemsbutikkar i 

Nortura. Fordelen er at det reduserer svinnet.  
- Liker ikkje vedtaket om plassering av medlemsbutikken i Bergen. Kjem ikkje til å bli 

mykje handel der. 
- Misunning frå Fatland bønder som ikkje får handle i medlemsbutikken 
- Kor  stor andel av produkta som kjedene sel kjem frå våre merkevarer.  
- Etne har ein Rema butikk med mykje Gilde varer 
- Kva skal gjerast med dei husa der det vert avvikla med kylling? 
- Kan dei starte opp att etter 5 år. Det kan dei dersom dei har ei leveringsavtale 
- Kjem leveringsplikta til Nortura inn der? 

 
Utdeling av ROS for gode lam gjekk til Kari Åkra, Lars Ø Grønstad, Hans Martin Harboe, Hans 
Rygg og Ingemund Berge. 
 
 
 

5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
 
Kretsleiar for 1 år – Norleif Fjeldheim 
Nestleiar for 1 år – Egil Otto Haakull 
Medlem i kretsutval/Utsending for 2 år – Maryna Novik 
Medlem i kretsutval/Utsending for 2 år – Sjur Åkra 
Vara for utsendingar for 1 år: 
1.vara – Anita Øvregård 
2.vara – Alf Egil Vaula 
3.vara – Wenche Torstveit 
4.vara – Gunnvor Bakke 
 
Ny medlem i valkomite for 3 år – Arild Eide 
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PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2016 
Krets  085 Indre Ryfylke 
Dato/tid:  25. februar kl. 19.30 Sted: Ryfylke Fjordhotell, Sand 
Til stede fra: 
 
Konsernstyret/RU – leder:   Kari R. Håskjold 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse: Karluf Håkull 
Øvrige fra administrasjonen:   
Ordstyrer: Magne Haug 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 45 
 

Kvinner: 
10 

Menn: 
35 

Referent: Karluf Håkull 

Sak nr Sak 

 Saksliste:  
• Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
• Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 

- Driftsorientering 
- Totalmarkedet 
- Sluttmarkedet 

• Revitalisering av kretsmøtene 
• Åpen post/Lokale saker 
• Valg 

1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
• Godkjent   
• Siri Ådnøy og Siri Tveitane valt til og skrive under møtebok 

2 Årsmelding og regnskap 
Kommentarer og synspunkter: 

•  
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 

• Kvifor skiller ikkje Nortura mellom «bølam» og fjellam, her burde det vert eit skilje i 
varestraumen. 

• Heimalam/fjellam.. kvifor ikkje ha eigen varestraum med fjellam………. Er det i redsel 
for og mista medlemmer ein ikkje skiller? 

• Er ei redd for A og B lag? Kari tar diskusjonen med til konsernstyret 
• Nortura må bruka utmarka meir i marknadsføring av lam 
• ROS til sjåførane i Nortura Kjempe flinke! 

 
 
 

3 Revitalisering av kretsmøtene 
• Kretsmøta må ikkje gå over større geografiske områder enn i dag… sjå berre nokre få 

frå Sauda…. 
• Kor mange vil delta om det blir større møter? 
• Store avstandar og reise i distrikta 

 
 
 

4 Åpen post/lokale saker 
•  
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5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling 
 
Kretsleiar for 1 år - Magne Haug 
Nestleiar for 1 år – Rune Nerheim 
Medlem i kretsutval for 2 år – Lars O. Fisketjønn 
Vara for utsendingar for 1 år: 
1.vara – Lars O. Fisketjønn 
2.vara – Njål Søndenå 
3.vara – Sigmund Vårvik 
4.vara – Gro J. Lofthus 
5.vara – Hallvard Finnvik 
 
Ny medlem i valkomite for 3 år – Jakob Lund 
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PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2016 
Krets  086 Bokn og Tysvær (Fellesmøte med 87-Ytre Haugalan d) 
Dato/tid:  22. februar kl. 19.30 Sted: Stemnestaden, Grinde 
Til stede fra: 
 
Konsernstyret/RU – leder:   Kari R. Håskjold 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse:  Britt Randi Stokkevåg 
Øvrige fra administrasjonen:   
Ordstyrer: Erling Lønning 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 80 
 

Kvinner: 
6 

Menn: 
74 

Referent: Britt Randi Stokkevåg 

Sak nr Sak 

 Saksliste:  
• Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
• Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 

- Driftsorientering 
- Totalmarkedet 
- Sluttmarkedet 

• Revitalisering av kretsmøtene 
• Åpen post/Lokale saker 
• Valg 

1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
• Arnt Haugsgjerd og Erling Lønning 
• Jostein Harboe og Kristen Bergmål vald til å godkjenne referat 

2 Årsmelding og regnskap 
Kommentarer og synspunkter: 

•  
 
 
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 

•  
 
 
 
 

3 Revitalisering av kretsmøtene 
• Overnattingsmøter vil ikkje føre til fleire folk på møtene. Det vert for 

mykje å organisering. Overnattingsmøter er i så fall tenkt i områder der 
avstandane er store. 

• Møta må ikkje bli for store. Vert då vanskelegare å ta ordet.  
• Får invitasjonar frå Sandeid om møter i kantina. Vert langt å køyre. 
• Tema på møta er viktig og god mat. Møta treng ikkje vera store. 

 
 
 

4 Åpen post/lokale saker 
• Orientering av Torleif Susort frå Tyr om satsing på storfe. Hjelp og støtte til å lage 

driftsplan for auke/oppstart for storfe produksjon. Tur til Irland i november for å sjå på 
smarte løysingar på bygging for storfeproduksjon. 
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• Gjertrud Svartveit Osmundsen. Har Nortura planar om å eksportere egg, slik at 
danskane kan ete blautkokte egg? Prisane er høge i Norge, og nasjonalkjensla i 
Danmark er høg. Me arbeider vidare med å marknadsføre egg og utvikle produkt. 

• Er det aktuelt å kople Nortura Sandeid og Fatland Ølen, for å kunne halde på eit slakteri 
i Nord-fylket? 

• Korleis går det med inntransporten om sommaren når Sandeid er stengt? 
• Er det mykje skader på dyra ved lang transport? 
• Skal Roy Erik Hetland arbeide med livdyr i tillegg til rådgiving? Eller vert det kun 

rådgiving, slik det stod i utlysinga? 
• No kjem det mange frå Midtøsten. Der er det tradisjon for geit. Kan det vera aktuelt å 

satse meir på den næringa? 
• Kvifor vert det ikkje laga kjøttdeig av sau? 
• Korleis er situasjonen for Sandeid ift strukturutvikling? Viktig å halde fram på Sandeid ift 

konkurransen.; Ingen fabrikkar er freda. 
Kvia-marka er under prosjektering 

• Sigbjørn Askeland. Er det talfesta tapet på slakting av smågris og dette med kyllingen. 
Me har tapt fleire millionar på tapt sal av kylling. Elles har tapet på kylling gått til 
kyllingprodusentane. 
Dyrt å slakte små griser. Kr.5-6,- under målpris. Har vore ein tøff perioden for 
griseprodusentane. Me er avhengige av gode sesongar(jul, påske, grilling) 

 
 
 

5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
 
Kretsleiar for 1 år – Erling Lønning 
Nestleiar for 1 år/Medlem kretsutval for 2 år – Einar Glette 
Medlem kretsutval/Utsending for 1 år – Solveig Øie 
Vara for utsendingar for 1 år: 
1.vara - Ole Martin Høie 
2.vara – Louis Medhaug 
3.vara – Johnny Aksland 
4.vara – Kristin Eikje Maurangsnes 
 
Ny medlem valkomite for 3 år – Erik Øvrebø 
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PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2016 
Krets  087 Ytre Haugaland (Fellesmøte med 86-Tysvær, Bokn)  
Dato/tid:  22. februar kl. 19.30 Sted: Stemnestaden, Grinde 
Til stede fra: 
 
Konsernstyret/RU – leder:   Kari R. Håskjold 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse:  Britt Randi Stokkevåg 
Øvrige fra administrasjonen:   
Ordstyrer: Arnt Haugsgjerd 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 80 
 

Kvinner: 
6 

Menn: 
74 

Referent: Britt Randi Stokkevåg 

Sak nr Sak 

 Saksliste:  
• Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
• Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 

- Driftsorientering 
- Totalmarkedet 
- Sluttmarkedet 

• Revitalisering av kretsmøtene 
• Åpen post/Lokale saker 
• Valg 

1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
• Arnt Haugsgjerd og Erling Lønning 
• Jostein Harboe og Kristen Bergmål vald til å godkjenne referat 

2 Årsmelding og regnskap 
Kommentarer og synspunkter: 

•  
 
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 

•  
 

3 Revitalisering av kretsmøtene 
• Overnattingsmøter vil ikkje føre til fleire folk på møtene. Det vert for 

mykje å organisering. Overnattingsmøter er i så fall tenkt i områder der 
avstandane er store. 

• Møta må ikkje bli for store. Vert då vanskelegare å ta ordet.  
• Får invitasjonar frå Sandeid om møter i kantina. Vert langt å køyre. 
• Tema på møta er viktig og god mat. Møta treng ikkje vera store. 

 
 
 

4 Åpen post/lokale saker 
• Orientering av Torleif Susort frå Tyr om satsing på storfe. Hjelp og støtte til å lage 

driftsplan for auke/oppstart for storfe produksjon. Tur til Irland i november for å sjå på 
smarte løysingar på bygging for storfeproduksjon. 

• Gjertrud Svartveit Osmundsen. Har Nortura planar om å eksportere egg, slik at 
danskane kan ete blautkokte egg? Prisane er høge i Norge, og nasjonalkjensla i 
Danmark er høg. Me arbeider vidare med å marknadsføre egg og utvikle produkt. 
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• Er det aktuelt å kople Nortura Sandeid og Fatland Ølen, for å kunne halde på eit slakteri 
i Nord-fylket? 

• Korleis går det med inntransporten om sommaren når Sandeid er stengt? 
• Er det mykje skader på dyra ved lang transport? 
• Skal Roy Erik Hetland arbeide med livdyr i tillegg til rådgiving? Eller vert det kun 

rådgiving, slik det stod i utlysinga? 
• No kjem det mange frå Midtøsten. Der er det tradisjon for geit. Kan det vera aktuelt å 

satse meir på den næringa? 
• Kvifor vert det ikkje laga kjøttdeig av sau? 
• Korleis er situasjonen for Sandeid ift strukturutvikling? Viktig å halde fram på Sandeid ift 

konkurransen.; Ingen fabrikkar er freda. 
Kvia-marka er under prosjektering 

• Sigbjørn Askeland. Er det talfesta tapet på slakting av smågris og dette med kyllingen. 
Me har tapt fleire millionar på tapt sal av kylling. Elles har tapet på kylling gått til 
kyllingprodusentane. 
Dyrt å slakte små griser. Kr.5-6,- under målpris. Har vore ein tøff perioden for 
griseprodusentane. Me er avhengige av gode sesongar(jul, påske, grilling) 

 
 
 

5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
 
Kretsleiar for 1 år – Arnt Haugsgjerd 
Nestleiar for 1 år/Medlem kretsutval for 2 år – Trygve Høines 
Vara for utsendingar for 1 år: 
1.vara - Kristoffer Bakke Handeland 
2.vara – Roy Helge Osnes 
3.vara – Grethe Iren Sandvik Quale 
 
Ny medlem valkomite for 3 år – Sveinung Askeland 
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PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2016 
Krets  088 Ytre Sunnhordaland 
Dato/tid:  24. februar kl. 19.40 Sted: Grand Hotell, Leirvik 
Til stede fra: 
 
Konsernstyret/RU – leder:   Kari R. Håskjold 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse:  Britt Randi Stokkevåg 
Øvrige fra administrasjonen:   
Ordstyrer: Marit Mathiassen 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 22 
 

Kvinner: 
5 

Menn: 
17 

Referent: Britt Randi Stokkevåg 

Sak nr Sak 

 Saksliste:  
• Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
• Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 

- Driftsorientering 
- Totalmarkedet 
- Sluttmarkedet 

• Revitalisering av kretsmøtene 
• Åpen post/Lokale saker 
• Valg 

1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
• Ordstyrar: Marit Mathiassen 
• Tittel på person under innkallinga må stå 

2 Årsmelding og regnskap 
Kommentarer og synspunkter: 

•  
 
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 

•  
 

3 Revitalisering av kretsmøtene 
• Ingen kommentarar 

 
 

4 Åpen post/lokale saker 
• Renter på 12000 bør settast inn på eigenkapitalkontoen 
• Skryt til sjåførane og elles opplegget på Sandeid 
• Styret sitt forslag til disponering av … 
• Overskridingane på Hærland; går det også på kyllingprodusentane 
• Opplegget med kylling vil føre til at ein tek kylling vekk frå distrikta. Kva vil bli det neste? 
• Lite kunnskap hjå mindre produsentar om korleis andelsinnskotet på 12000,- fungerer. 

Dei veit ikkje at dei får gode renter på dette beløpet, og at dei får det att dersom dei går 
ut av selskapet. I tillegg må dei få kunnskap om lammeringane. Karluf var med på 
årsmøtet til sau og geit i år. Det er positivt, men må føljast opp. 

• Kva tid har me nok kapital? Halde att ca kr 2,-/kg, for å auke kapitalen. Ein gong må det 
bli nok kapital. Skal me betale Herland overskridingane med denne kapitalen? 
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5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
 
Kretsleiar for 1 år – Marit Mathiassen 
Nestleiar for 1 år – Lars Ove Rimmereid 
Medlem kretsutval for 2 år – Jan Ove Våge 
Medlem Kretsutval for 2 år – Erik Willgohs 
Vara for utsendingar for 1 år: 
1.vara – Erik Willgohs 
2.vara – Jan Ove Våge 
 
Ny medlem valkomite for 3 år – Ingolf Skumsnes 
 
 

 


